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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

"От миналата година има черна дупка в капиталообразуването на България. Ние сме на дъното! Може би
изключение е Гърция, която беше във фалит. След години се усеща това, че не е инвестирано. В ръцете на
политиците е да вземат нелицеприятни мерки. И досега караме без да притесняваме хората. Няма държавници.
Стига политици – омръзнаха ни! Икономиката се прокарва с държавната политика", заяви зам.-пре... 

Цените ги намалиха, защото цялата зима бизнесът плащаше 30-40% по-скъп газ. Газът влизаше на ниските цени,
а се плащаше скъпо, така се понижи цената в Чирен и "Булгаргаз" си реши проблемите. Ще запознаем
обществеността с нарушенията на енергийния министър и ще сезираме прокуратурата. Той оказва натиск да се
продават държавни терени на "Мариците". Това каза за "Твоят ден" Красимир Манов, енергиен е... 

От миналата година има черна дупка в капиталообразуването на България. Ние сме на дъното! Може би
изключение е Гърция, която беше във фалит. След години се усеща това, че не е инвестирано. В ръцете на
политиците е да вземат нелицеприятни мерки. И досега караме, без да притесняваме хората. Няма държавници.
Стига политици – омръзнаха ни! Икономиката се прокарва с държавната политика", заяви зам.-пре... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Цените ги намалиха, защото цялата зима бизнесът плащаше 30-40% по-скъп газ. Газът влизаше на ниските цени,
а се плащаше скъпо, така се понижи цената в Чирен и "Булгаргаз" си реши проблемите. Ще запознаем
обществеността с нарушенията на енергийния министър и ще сезираме прокуратурата. Той оказва натиск да се
продават държавни терени на "Мариците". Това каза за "Твоят ден" Красимир Манов, енергиен е... 

Заглавие: Красимир Дачев: Нямаме държавници! Стига политици – омръзнаха ни!
Дата: 26.04.2023 10:36
Медия: Пирин press

Заглавие: Ще продължи ли да пада цената на газа
Дата: 26.04.2023 12:25
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Красимир Дачев, БТПП: Влизаме в криза и става все по-трудно
Дата: 25.04.2023 22:08
Медия: Зарата

Заглавие: Ще продължи ли да пада цената на газа
Дата: 26.04.2023 09:12
Медия: Нова телевизия

https://pirinpress.com/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D1%81%D1%82%D0%B8/
https://www.bulnews.bg/article/442598
https://zarata.info/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B2-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B8/
https://nova.bg/news/view/2023/04/26/409716/%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B8-%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%B0/


България е трета в Европейския съюз по добив на мед и страната ни трябва да се възползва от стратегическото си
положение. Това каза министърът на икономиката и индустрията по време на откриването на международната
конференция Automotive & Battery Forum 2023. "Автомобилният сектор е обхванат от ключови трансформации,
които ще бележат бъдещето на сектора през следващите десетилетия", коментира м... 

Най-голямата компания в света за споделени офиси, част от която са брандовете Spaces и Regus, съобщи, че
открива две нови Regus локации в София. Заедно с предишните локации в Пловдив това е пето работно
пространство за компанията в София и седмо в България. Единият нов офис се намира в European Trade Center на
бул. "Цариградско шосе", той е отворил врати през февруари, а другият, Regus Labirint Ce... 

"България е трета в Европейския съюз по добив на мед и страната ни трябва да се възползва от стратегическото
си положение." Това обяви служебният министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов по време на
откриването на международната конференция Automotive & Battery Forum 2023, съобщиха от ведомството.
"Автомобилният сектор е обхванат от ключови трансформации, които ще бележат бъдеще... 

Очакваме до 1-2 години в България да стъпи някой от топ 50 на автомобилните инвеститори в света, заяви
Любомир Станиславов, изпълнителен директор на "Аутомотив Клъстер България"От 30 до над 350 се е увеличил
броят на компаниите в автомобилната индустрия у нас от 2012 до днес. Заетите в сектора за периода са скочили
от около 9 хил. до над 75 хил. души. Автомобилната промишленост отчита оборот от 4,... 

Тази конференция започна да се превръща в традиция. За нас тя е важна по две причини. Първата е, че преди 11
години започнахме "Аутомотив Клъстер България" в същата тази зала. Много хора не вярваха, че е възможно да
има автомобилна индустрия у нас. Надявам се, че към този момент няма повече съмнения в това. Това каза
Любомир Станиславов, изпълнителен директор на "Аутомотив Клъстер България", по вр... 

ББР Микрофинансиране, част от Групата на Българската банка за развитие, продължава успешното си
партньорство с Европейския инвестиционен фонд (ЕИФ). Дружеството подписа гаранционно споразумение с
Фонда по програмата InvestEU, чрез което ще се реализира допълнителна подкрепа за създаването и развитието
на микро и малкия бизнес у нас. ББР Микрофинансиране ще отпуска заеми до 50 000 евро или левовата... 

Заглавие: България е трета в Европейския съюз по добив на мед
Дата: 25.04.2023 18:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Бързо разширяващият се сегмент на споделените офиси в София прибавя две нови локации
Дата: 25.04.2023 18:07
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Никола Стоянов: Автомобилният сектор е обхванат от ключови трансформации
Дата: 25.04.2023 17:45
Медия: Искра.бг

Заглавие: До 100 хил. може да стигнат заетите в аутомотив сектора у нас до 2 години
Дата: 25.04.2023 17:38
Медия: Economy

Заглавие: България е един от лидерите в разработване на софтуери за автономно задвижване, заяви
изпълнителният директор на "Аутомотив Клъстер България"
Дата: 25.04.2023 14:25
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ББР Микрофинансиране и ЕИФ подписаха споразумение по програма InvestEU за подпомагане на
микрофирми
Дата: 26.04.2023 12:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Български фирми ще кандидатстват към Фонда за иновации на НАТО

https://www.dotbg.bg/article/14313428
https://www.abcnews.bg/bg/news/16824352652813/barzo-razshiryavashtiyat-se-segment-na-spodelenite-ofisi-v-sofiya-pribavya-dve-novi-lokatsii
https://www.iskra.bg/nikola-stoyanov-avtomobilniat-sektor-e-obhvanat-ot-klyuchovi-transformatsii/
https://www.economy.bg/business/view/54648/Do-100-hil-mozhe-da-stignat-zaetite-v-automotiv-sektora-u-nas-do-2-godini
https://www.bta.bg/bg/news/economy/446430-balgariya-e-edin-ot-liderite-v-razrabotvane-na-softueri-za-avtonomno-zadvizhvane
https://www.standartnews.com/biznes/bbr-mikrofinansirane-i-eif-podpisakha-sporazumenie-po-programa-investeu-za-podpomagane-na-mikrofirmi-522810.html
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/31110/Bylgarski-firmi-shte-kandidatstvat-kym-Fonda-za-inovacii-na-NATO?page=


Стартиращи и други високотехнологични фирми ще могат да кандидатстват за финансиране през Фонда за
иновации на НАТО, който ще е с ресурс от 1 млрд. евро. Това заяви заместник-министърът на иновациите и
растежа Стефан Савов по време на информационен ден, посветен на Фонда на НАТО за иновации и Ускорителя
за иновации в отбраната в Северния Атлантик (DIANA).Савов подчерта, че участието на България в... 

ББР Микрофинансиране, част от Групата на Българската банка за развитие, продължава успешното си
партньорство с Европейския инвестиционен фонд (ЕИФ). Дружеството подписа гаранционно споразумение с
Фонда по програмата InvestEU, чрез което ще се реализира допълнителна подкрепа за създаването и развитието
на микро и малкия бизнес у нас. ББР Микрофинансиране ще отпуска заеми до 50 000 евро или левовата... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди на извънредно заседание в четвъртък проекта на
държавен бюджет за 2023-та година, както и проектобюджетите на Държавното обществено осигуряване и
Националната здравноосигурителна каса за тази година, научи "Хоризонт". От КНСБ и Конфедерация на труда
"Подкрепа" вече обявиха, че няма да приемат да бъдат орязани разходите за увеличение на пенс... 

В България сме се фокусирали върху инвестициите и развиването на производството на зелен ток, а по-малко
внимание се обръща на факта, че навлизането на веитата изисква съвсем друг тип мрежи, не като тази, която
съществува у нас и е изградена при съвсем други условия. На практика на нас ни трябва два пъти по-силна мрежа,
от тази, която имаме, каза шефът на Съвета на директорите на Електроенергийния... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Преди години на един германец му хрумнала блестящата идея да създаде сайт, посветен на отпуската без деца. И
така поставил началото на хотелите Kinderfrei. Днес в света те са около 100-тина. Най-много подобни хотели има в
Палма де Майорка и Ибиса, Германия, Гърция и Великобритания. Броят им набъбва и в Италия. България обаче
също тръгна по пътя на "новата мода", свързана с хотелите Kinderfrei. "Ел... 

Демографската перспектива, която бързо се влошава, остава ахилесовата пета на българската пенсионна
системаAllianz публикува второто издание на своя глобален пенсионен доклад (Global Pension Report), който
анализира 75 пенсионни системи по целия свят, използвайки Allianz Pension Index (API). Според анализа, най-
добрите пенсионни системи са в Дания, Нидерландия и Швеция. На следващите две места са ... 

Дата: 26.04.2023 11:35
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: ББР и Европейският инвестиционен фонд подписаха споразумение по програма InvestEU за
подпомагане на микрофирми
Дата: 26.04.2023 11:15
Медия: Експерт

Заглавие: НСТС ЩЕ ОБСЪДИ В ЧЕТВЪРТЪК ПРОЕКТА НА ДЪРЖАВЕН БЮДЖЕТ ЗА 2023 Г.
Дата: 25.04.2023 16:48
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: ЕСО: Два пъти по-силна мрежа ни трябва за да пренесем зеления ток
Дата: 26.04.2023 11:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Хотел за почивка без деца отваря в СПА столицата Велинград
Дата: 26.04.2023 10:26
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Българската пенсионна система - сред най-добрите в региона
Дата: 26.04.2023 12:04
Медия: Дарик Бизнес Ревю

https://www.expert.bg/bulgaria/finance-old/bbr-i-evropejskijat-investicionen-fond-podpisaha-sporazumenie-po-programa-investeu-za-podpomagane-na-mikrofirmi-1957127.html
https://agencia-sliven.com/index.php?id=418156
https://www.dotbg.bg/article/14317213
https://novini.vratsa.eu/bg/hotel-za-pochivka-bez-detsa-otvarya-v-spa-stolitsata-velingrad/
https://dbr.bg/4820


Регионално проучване в Централна и Източна Европа на групата Wherewework, собственик на сайта
Kaderabotim.bg у нас, показва, че 32 на сто от българите ще си потърсят друга работа, а 19 на сто – допълнителен
ангажимент, за да се справят с инфлацията, съобщава сайтът. Около 55 на сто от работещите в България не
очакват да получат увеличение на заплатата през настоящата година, сочи проучването на Wh... 

Ясни са победителите в ежегодния индекс на Career Show "Топ 100 най-влиятелни ИТ личности в България". За
гласа на публиката се състезаваха рекордните 508 кандидати от ИТ сектора у нас. Място в индекса намериха
личностите, събрали най-много гласове. За всички номинирани са подадени общо над 25 000 гласа. Индексът
отличава постиженията на родните ИТ специалисти и иноватори и дава гласност на техния... 

Студентите - български граждани, са 190.4 хил. Основните резултати от проведените от Националния
статистически институт (НСИ) годишни изчерпателни изследвания, характеризиращи дейността на
образователните институции, показват, че: През учебната 2022/2023 година в предучилищното образование
(детските градини и подготвителните групи в училищата) са записани 216.5 хил. деца. През 2022 г. основно обра... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди на извънредно заседание в четвъртък проекта на
държавен бюджет за 2023-та година, както и проектобюджетите на Държавното обществено осигуряване и
Националната здравноосигурителна каса за тази година, научи "Хоризонт". От КНСБ и Конфедерация на труда
"Подкрепа" вече обявиха, че няма да приемат да бъдат орязани разходите за увеличение на пен... 

Кметовете на общините и представители на бизнес организации в България обсъдиха възможности за
модернизирането на местните данъчни политики и финансовата автономност на общините, както и престоящото
въвеждане на нов модел на управление на отпадъците. Това заяви за "Марица" кметът на община Карлово д-р
Емил Кабаиванов, който е член на УС на НСОРБ. По време на срещата са били обсъдени още и възможн... 

Кметът на община Карлово и член на Управителния съвет на Националното сдружение на общините в Република
България /НСОРБ/ взе участие в среща между ръководствата на националните представителни работодателски
организации и местната власт, състояла се на 25 април. Обсъждането на конкретни въпроси, чието решаване е от
взаимен интерес, се провежда за първи път – по инициатива на НСОРБ.Общините и бизнес... 

Заглавие: 1/3 от българите ще си търсят нова работа, за да се справят с инфлацията
Дата: 26.04.2023 11:36
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Божидар Божанов и Благовест Кирилов са сред 100-те най-влиятелни ИТ личности
Дата: 26.04.2023 11:16
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Най-много гръцки студенти избират България за образованието си
Дата: 26.04.2023 11:51
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди в четвъртък проекта на държавен
бюджет за 2023 г.
Дата: 25.04.2023 17:44
Медия: Front.bg

Заглавие: Кметовете на общини и бизнесът обсъдиха политиките на местните данъци и управлението на
отпадъците
Дата: 25.04.2023 16:26
Медия: Марица

Заглавие: Д-р Кабаиванов взе участие в работна среща на НСОРБ с бизнеса
Дата: 25.04.2023 15:35
Медия: Карлово Прес

Заглавие: Бизнесът пести по €10 000 на служител от хибридния модел на работа

https://presstv.bg/from-the-country/1-3-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0/
https://pixelmedia.bg/%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%80-%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B8-%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D1%81/
https://infomreja.bg/naj-mnogo-grycki-studenti-izbirat-bylgariq-za-obrazovanieto-si-132091.html
https://front.bg/nacionalniyat-savet-za-tristranno-satrudnichestvo-shte-obsadi-v-chetvartak-proekta-na-darzhaven-bjudzhet-za-2023-g/
https://www.marica.bg/region/karlovo/kmetovete-na-obshtini-i-biznesat-obsadiha-politikite-na-mestnite-danaci-i-upravlenieto-na-otpadacite
https://www.karlovopress.com/%D0%94-%D1%80-%D0%9A%D0%B0%D0%B1%D0%B0%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D0%B7%D0%B5-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%80-2023-04-25/
https://www.economic.bg/bg/a/view/hibridnijat-model-na-rabota-spestjava-na-biznesa-po-10-000-godishno


Операторът на споделени офис пространства IWG ще отвори две нови локации под марката Regus в
СофияХибридният модел на работа е предимство не само за служителите, но и за работодателите. До този извод
достигат от IWG, най-голямата компания в света за споделени офиси, която оперира с марките Spaces и Regus.
Според тях този модел на работа спестява средно €10 000 за един член от екипа, изчислено на г... 

Енергийният мениджър на компанията спечели награда за най-добър ментор на енергийните скаути, които се
обучават като част от инициативата Young Energy Europе Kaufland България спечели една награда и още две
номинации сред над 30 компании, които са част от Young Energy Europе – проект на Германо-Българската
индустриално-търговска камара в рамките на Европейската инициатива за опазване на климата. ... 

"1,8% – това е оптимистичният вариант за ръста на икономиката. БНБ например прогнозира 0,4% ръст. Това е
позитивен реалистичен вариант. Има и варианти с рецесия, които са още по-страшни.Това, което показва
правителството, не е най-страшното нещо."Това каза в интервю за БНР икономистът Васил Караиванов,
преподавател в Стопанския факултет на СУ "Св. Климент Охридски". Залага се нов, рекорден за Бълг... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Сред авторите на инициативата са членовете на Камарата на представителите на САЩ Джо Уилсън и Стив
КоенАмериканските конгресмени от двете партии възнамеряват да внесат резолюция, според която Вашингтон ще
иска връщане на Украйна в границите от 1991 г., както и влизането ѝ в НАТО. Това съобщи във Facebook
посланикът на Украйна във Вашингтон Оксана Маркарова. В документа се подчертава, че Вашингтон... 

Украинският президент Володимир Зеленски поиска по-строги санкции срещу Москва, след като руските сили
отново атакуваха цивилни обекти в Украйна, съобщи БНР. Работна група от американски и украински експерти
предлага в бъдеще руското синьо гориво за Европа да бъде пропускано само по украинската газопреносна мрежа.
Транзитирането на руски газ единствено през Украйна на практика означава прекратяван... 

В Киев определиха документа като "блестящ"Конгресмени от Демократическата партия и Републиканската партия
внесоха в Камарата на представителите на САЩ резолюция с искане войната в Украйна да приключи с връщане на
границите от 1991 г., съобщи Yahoo News. В документа се казва, че "политиката на САЩ е, че Украйна трябва да
победи инвазията и да възстанови международно признатите си граници от 1991 г.... 

Дата: 26.04.2023 12:06
Медия: Economic

Заглавие: Kaufland с европейско отличие за устойчивите си политики
Дата: 25.04.2023 18:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Ще орязват ли пенсии и заплати, има и още по-страшно от това, което разкри служебното
правителство
Дата: 26.04.2023 12:37
Медия: Спортове

Заглавие: Сенатът на САЩ подготвя резолюция за връщане на границите на Украйна от 1991 г. и влизането й в
НАТО
Дата: 26.04.2023 10:39
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Експерти: Доставките на руски газ – само през Украйна
Дата: 26.04.2023 10:32
Медия: Антени

Заглавие: В Конгреса на САЩ изготвиха резолюция с искане Украйна да се върне към границите от 1991 г.
Дата: 26.04.2023 10:14
Медия: Днес Дир.бг

https://www.standartnews.com/biznes/kaufland-s-evropeysko-otlichie-za-ustoychivite-si-politiki-522753.html
https://sportove.net/440353/
https://zonanews.bg/svetat/senatat-na-sasht-podgotvya-rezolyutsiya-za-vrashtane-na-granitsite-na-ukrayna-ot-1991-g-i-vlizaneto-y-v-nato
https://anteni.info/2023/04/26/%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D1%82%D0%B8-%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B3%D0%B0%D0%B7-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE/
https://dnes.dir.bg/svyat/v-kongresa-na-sasht-izgotviha-rezolyutsiya-s-iskane-ukrayna-da-se-varne-kam-granitsite-ot-1991-g


Концерт се проведе в Братислава по случай 30-ата годишнина от установяването на дипломатически отношения
между България и Словакия. Събитието се състоя в салоните на Българския културен институт в Братислава, под
патронажа на извънредния и пълномощен посланик на България в Словакия Васил Петков, стана ясно от
съобщение във Фейсбук страницата на дипломатическото ни представителство в страната. В к... 

Народните представители дебютанти са 29Съставът на новия парламент е обогатен със значителен брой юристи
и екоактивисти, с бивши състезатели по борба и вдигане на тежести, със студент и с организатор на сватбени
тържества. Депутатите дебютанти са 29. Най-много са от "Възраждане" – 11. Логично, предвид резкия скок на
гласове. Шестима са новите в коалиция "Продължаваме промяната – Демократична Бълга... 

Проектозаконът на служебното правителство, с който се въвежда 10-процентов таван на надценката на продукти
от 17 основни групи стоки е "решение, което ще създаде множество проблеми другаде". Това заяви
изпълнителният директор на Billa България Вигинтас Шапокас, който пред журналисти коментира насложилите се
отношения между търговските вериги и служебното правителство. "Имаме много негативно мнение... 

България възлага сложни експертизи по делото "Нексо" на САЩ. 500 000 долара ще струва изготвянето на част от
тях. Това стана ясно на заседание на Висшия съдебен съвет, на което беше разгледано искане на главния
прокурор Иван Гешев за осигуряване на въпросната сума. В него обвинител №1 пояснява, че е необходимо
спешно финансиране за назначаването на експертизи по възложено на Националната следствен... 

"Трябва да се преразгледа системата на плоския данък. Събираемостта на преките данъци от 2008 г. досега не се
е подобрила. В последните две години малко превиши постъпленията. Чисти български капитали на стойност 11
млрд. лева са напуснали България. Инвестициите са 13 млрд. Увеличава се и социалното разслоение, което се
дължи на системата за данъчно облагане", заяви проф. Гарабед МинасянБюджетът е... 

Токът в ще поскъпне с 8% от 1 май тази година, а газът - с 10%. Това решение е взето от Съвета на Агенцията по
енергетика, съобщава белградският вестник "Данас". Средната цена на електроенергията за клиентите, които
имат право на гарантирано снабдяване по регулирани цени (домакинства и клиенти на дребно), ще възлиза на
9,50 динара за киловатчас (kWh) без данъци и такси, или 13,31 динара за kWh с д... 

Заглавие: Концерт в Братислава се състоя по повод 30 години дипломатически отношения между България и
Словакия
Дата: 26.04.2023 09:50
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Новите депутати – сватбени агенти, поети и щангисти
Дата: 26.04.2023 10:18
Медия: МИГNews

Заглавие: Шефът на Billa България: Таванът на надценката за едни стоки, вдига цените на други
Дата: 26.04.2023 11:39
Медия: News.bg

Заглавие: "Данъчни следотърсачи" от САЩ и Иван Гешев с общо разследване на "Нексо"
Дата: 26.04.2023 11:36
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Георги Ангелов за бюджета: Приходите растат с 1 млрд., а разходите - с 11 млрд. Тази дупка е
абсурдна
Дата: 26.04.2023 11:54
Медия: Факти

Заглавие: Токът в Сърбия поскъпва с 8% от май, газът - с 10%
Дата: 26.04.2023 12:11
Медия: Actualno.com

Заглавие: Министерският съвет отмени решението Обзор да е отделна община

https://www.bta.bg/bg/bg-world/446863-kontsert-v-bratislava-se-sastoya-po-povod-30-godini-diplomaticheski-otnosheniya-
https://mignews.info/novite-deputati-svatbeni-agenti-poeti-i-shtangisti/
https://news.bg/politics/shefat-na-billa-balgariya-tavanat-na-nadtsenkata-za-edni-stoki-vdiga-tsenite-na-drugi.html
https://glasnews.bg/balgariia/danachni-sledotarsachi-sasht-i-ivan-geshev-obshto-508401/
https://fakti.bg/bulgaria/776658-georgi-angelov-za-budjeta-prihodite-rastat-s-1-mlrd-a-razhodite-s-11-mlrd-tazi-dupka-e-absurdna
https://www.actualno.com/balkani/tokyt-v-syrbija-poskypva-s-8-ot-maj-gazyt-s-10-news_1957195.html
https://www.flagman.bg/article/292179


Министърът на регионалното развитие и благоустройството Иван Шишков съобщи новината на брифинг
Министерски съвет отмени свое решение град Обзор да бъде самостоятелна община. Това обяви министърът на
регионалното развитие и благоустройството Иван Шишков на брифинг след заседание на служебния кабинет. По
думите му решението е взето след направен финансов анализ. "Тогава стана ясно, че ако се отдели ... 

Дата: 26.04.2023 12:04
Медия: Флагман.бг
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